
Vuurwerkverbod:

Ik merk bij sommige politieke partijen en in de media dat er onvoldoende kennis is wat betreft 
Nederlands vuurwerk. 

Vrijwel alle aanklachten tegen vuurwerk gaan over vuurwerk dat al verboden is.

Sinds jaarwisseling 2019/2020 is in NL knalvuurwerk en vuurpijlen verboden

Siervuurwerk mag wel en doet geen kwaad. Een verbod is niet evenredig omdat illegaal vuurwerk voor 
problemen zorgt, niet het siervuurwerk. 

Mensen willen een verbod op iets dat al verboden is. Legaal siervuurwerk knalt namelijk geen hand eraf, 
wordt niet weken van tevoren gehoord (dieren) kan niet naar hulpdiensten gegooid worden en is al 
helemaal niet verantwoordelijk voor het vele vandalisme door bezopen jongeren. Ik denk hierbij aan het 
in brand steken van autos en scooters bijvoorbeeld. Kortom, de mensen die met een verbod gepakt 
worden zijn de mensen die een sierpaket afsteken, niet de mensen die illegale lnallers uit het buitenland 
halen.

Mijn oproep is om bij de verkoop van NL vuurwerk een veiligheids instructie/folder te geven die in elk 
gevaal aangeeft niet boven het vuurwerk te hangen em bijvoorbeeld binnen goed te kijlen wasr het 
lontje zit. 


